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ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ ΑΚΤΥΠΗΣ 

 
Βουλευτής Ν. Ζακύνθου 

 
Νέα Δηµοκρατία 

 
 

Αθήνα, 5 Ιανουαρίου 2021 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
 

ΠΡΟΣ: 
• Υπουργό Οικονοµικών, κ. Χρ. Σταϊκούρα 
• Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, κ. Κ.Χατζηδάκη  

 
ΘΕΜΑ:  

- Πρόβλεψη καταβολής αποζηµίωσης ειδικού σκοπού για τα µέλη 
της Οµοσπονδίας Φορτοεκφορτωτών Ελλάδος 

 
 
Αξιότιµοι κ. Υπουργοί, 

 
Κατά το πρώτο κύµα της έξαρσης της υγειονοµικής κρίσης, πάρα 
πολλές ήταν οι παραγωγικές τάξεις, που επλήγησαν δραµατικά, χωρίς 
ευθύνη τους, γιατί προσαρµόσθηκαν και εφάρµοσαν, ως όφειλαν, 
σχολαστικά, τα επιβεβληµένα κυβερνητικά µέτρα. 
 
Η Κυβέρνηση, αναγνωρίζοντας την οικονοµική ζηµιά που προκλήθηκε 
στους επαγγελµατίες και επιχειρηµατίες, προέβλεψε την καταβολή 
αποζηµίωσης ειδικού σκοπού, ύψους 800€, που είναι αφορολόγητη, 
ανεκχώρητη και ακατάσχετη. 
 
Κατά το πρώτο κύµα της πανδηµίας και των περιοριστικών µέτρων 
που ίσχυσαν, υπήρξε πρόβλεψη αποζηµίωσης ειδικού σκοπού, µεταξύ 
άλλων, και για τους Φορτοεκφορτωτές που είναι εγγεγραµµένοι στο 
µητρώο Β του υπουργείου Εργασίας, καθώς και στο µητρώο Α, 
εφόσον είναι ασφαλισµένοι στον e-ΕΦΚΑ και φέρουν το ειδικό 
βιβλιάριο του Η και Ι κεφαλαίου. Ο λόγος της ειδικής αυτής ρύθµισης 
ήταν η έµπρακτη αναγνώριση από την πολιτεία της επαγγελµατικής 
ζηµιάς που ο κλάδος αυτός υπέστη και της συνακόλουθης οικονοµικής 
αδυναµίας αποπληρωµής των φορολογικών, των ασφαλιστικών 
εισφορών και των εν γένει υποχρεώσεών τους. 
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Δυστυχώς, τα νέα µέτρα ανακούφισης και οικονοµικής βοήθειας για 
την αντιµετώπιση των συνεπειών του δεύτερου κύµατος της 
υγειονοµικής κρίσης - µέτρα ανάλογα µε τα αρχικά - δεν 
συµπεριέλαβαν, και αυτή την φορά, τον συγκεκριµένο κλάδο, 
προφανέστατα, εκ παραδροµής. 
 
Επειδή η πολιτεία αναγνώρισε εµπράκτως το δίκαιο αίτηµα του κλάδου 
των φορτοεκφορτωτών κατά το πρώτο κύµα της πανδηµίας, 
 
Επειδή η προγενέστερη ρύθµιση, ορθά, συµπεριέλαβε και αυτή την 
κατηγορία επαγγελµατιών, 
 
Επειδή οι συνθήκες και οι λόγοι ενίσχυσής τους παραµένουν οι ίδιοι, 
 
Επειδή η ευαισθησία των των συναρµόδιων υπουργών είναι γνωστή 
και κατατεθειµένη. 
 
Ερωτώνται οι κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθενται να προβούν στην ορθή συµπλήρωση της ΚΥΑ, η οποία 
προβλέπει και συγκεκριµενοποιεί τους κλάδους, που θα 
αποζηµιωθούν, ώστε να συµπεριληφθούν τα µέλη της Οµοσπονδίας 
Φορτοεκφορτωτών Ελλάδος (ΟΦΕ); 
 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Διονύσιος Ακτύπης  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




